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nieuws

Het slachthuis Braems in Herzele gaat in vereffening en stopt met alle activiteiten. Het
bedrijf telt zestien werknemers. Momenteel lopen onderhandelingen over een mogelijke
overname door een bedrijf in dezelfde sector. "Ik onderhandel met potentiële overnemers
en hoop dat iedereen in dienst kan blijven", zegt bestuurder Julien Braems in Het
Nieuwsblad. Het slachthuis ligt al geruime tijd onder vuur bij de omwonenden. Recent
dienden ze wegens geurhinder nog massaal bezwaren in tegen een nieuwe
milieuvergunning.
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Het slachthuis Braems in Herzele gaat in vereffening en stopt met alle activiteiten. Het bedrijf telt
zestien werknemers. Momenteel lopen onderhandelingen over een mogelijke overname door een
bedrijf in dezelfde sector. "Ik onderhandel met potentiële overnemers en hoop dat iedereen in dienst
kan blijven", zegt bestuurder Julien Braems in Het Nieuwsblad.
Slachthuis Braems in de Herzeelse Stationsstraat diende begin deze zomer nog een aanvraag in voor
een nieuwe milieuvergunning, maar na de zomervakantie herbegonnen de slachtactiviteiten niet
meer. Bestuurder Julien Braems wou aanvankelijk geen commentaar kwijt over de situatie van het
bedrijf, tot enkele dagen geleden het nieuws over de stopzetting van het bedrijf verscheen in het
Belgisch Staatsblad.
"Het betreft geen faillissement maar een vrijwillige vereffening. Iedere schuldeiser wordt netjes
uitbetaald en de werknemers hebben nog geen opzeg gekregen. Ik onderhandel met potentiële
overnemers uit dezelfde sector en hoop dat iedereen in dienst kan blijven. Ons bedrijf heeft nog een
vergunning tot 2011 en de aanvraag voor een nieuwe vergunning blijft gehandhaafd", luidt het.
Het slachthuis ligt al geruime tijd onder vuur bij de omwonenden. In de maand juli, tijdens de
periode van het openbaar onderzoek voor een nieuwe vergunning, dienden zij massaal bezwaren
wegens de geurhinder in de Stationsstraat en in de achterliggende Beeklaan. De inwoners betreuren
dat de tewerkstelling van een aantal mensen in het gedrang komt, maar een woordvoerder van het
buurtcomité hoopt dat het bedrijf op de huidige locatie niet herstart. "Slachtactiviteiten horen thuis in
een ambachtelijke zone en niet in een woongebied", benadrukt hij.
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Fractieleider Filip De Bodt van oppositiepartij LEEF! gaat op de gemeenteraad van volgende week
interpelleren over de slachthuisproblematiek. "Ik ga voorstellen dat het gemeentebestuur gaat
samenzitten met de eigenaars om te bekijken wat er kan gebeuren met de gebouwen. De gemeente
kan een eventuele ruil onderzoeken voor het terrein en ook helpen bij het zoeken naar werk voor de
bedreigde arbeiders. De aanvraag voor een nieuwe vergunning is zonder voorwerp en daaraan kan
geen gevolg worden gegeven. De Stationsstraat en de Beeklaan hebben na jarenlange hinder recht op
echte woonkwaliteit".(KS)
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